
Protok6l z dnia 18 marca 2021 roku

z posiedzenia Wojew6dzkiej Spolecznej Rady ds. os6b Niepelnosprawnych przy

Marszalku Wojew6dztwa Lubelskiego

Z uwagi na obostrzenia wynikaj4ce z panuj4cej pandemii zwi4zanej zrozprzestrzenianiem sig
wirusa Sars-cov-2 spotkanie odbylo sig on-line. Przebiegalo ono wg nastgpuj4cego porz4dku:

1. Otwarcie posiedzeniaprzezPrzewodniczqcq.

2, Om6wienie przez Przewodniczqcq sytuacji organizacji pozaruqdov,rych dzialaj1cych na
rzecz os6b niepelnosprawnych w dobie pandemii, z uwzglgdnieniem ich trudnej sytuacji
finansowej.

3. Sprawy biehqce i wniesione, dyskusja.

4. ZamkniEcie posiedzenia

W spotkaniu uczestniczyli Czlonkowie Wojew6dzkiej Spolecznej Rady ds. Os6b
Niepelnosprawnych w osobach: pani Edyta Dlugosz- przewodnicz4ca,
pani Joanna Olszewska, pani Anna Ploszaj, Pani Dorota Fornalska, pan Zbigniew Nastaj, pan
Artur Kwapiriski oraz pan Jan Dzwonkowski.

1. Powitanie uczestnik6w i przedstawienie programu spotkania

spotkanie rozpoczEla pani Przewodniczqca Edyta Dlugosz, witaj4c
obecnych goSci oraz przedstawi ajqc porzqdek obrad.

2. Om6wie nie przez Przewodn iczqcq sytuacji organizacj i pozarzqdowych dzialaj 4cych
na rzecz os6b niepelnosprawnych w dobie pandemii, z uwzglgdnieniem ich trudnej
sytuacji finansowej.

Przewodniczqca omlwila trudnq sytuacje organizacji pozarzqdowych dzialajqcych na rzecz
os6b niepelnosprawnych w wojew6dztwie lubelskim. Wydaje sig, 2e Srodki z PFRON
ptzewidziane na 2021 rok s4 jednym z nielicznych 2r6del na kt6re mog4 one liczy6.
Dyskutowano na temat racjonalnoSci wydatk6w ze Srodk6w PFRON na zaz-y oraz potrzebg
tworzenia nowych. Wyvviqzala sig dyskusja, kt6ra zaowocowala postulatem, aby om6wi6 te
kwestie na kolejnym spotkaniu zDyrekcj1ROPS w Lublinie.

3. Sprawy bieZ4ce i wniesione, dyskusja.

W niniejszym punkcie, pani Edyta Dtugosz om6wila szanse jakie pojawity sig
w Ministerstwie Zdrowia na stworzenie pierwszego Polskiego Planu Alzheimerowskiego.
Nastqpnie pani Anna Ploszaj przedstawila sytuacjg dotycz1cq powstawania Centr6w
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Zdrowia Psychicznego na terenie wojew6dztwa lubelskie go. Zaproponowala, aby zaprosid
na kolejne posiedzenie WSRON przedstawiciela lubelskiej sekcji psychiatrii
Srodowiskowej w celu przybli2enia tego tematu. Wniosek spotkal sig z akceptacjq.
Ponadto, pani Anna Ploszaj zaproponowala, aby na kolejne posiedzenie zaprosid
prawnika, kt6ry m6gtby opowiedzie6 o sytuacji prawnej pracownik6w jednostek
organizacyjnych pomocy spolecznej, kt6rzy borykaj4 sig z problemem przemowy od
podopiecznych. Ten wniosek takZe spotkal sig z akceptacjq, pozostalych czlonk6w Rady.
Ponadto, chcemy om6wi6 potrzebg i mo2liwoSci przeprowadzenia ankiet wSr6d
powiatowych rad ds os6b niepelnosprawnych w celu poznania problem6w z jakimi sig
borykaj4.

4. Zamknigcie posiedzenia.

Na tym posiedzenie zakofczono.

Przewodnicz4ca

Wojew6dzkiej Spolecznej Rady

ds. _Os6b Niepelnosprawnychn u--

t/d4"n,*"J"ry=
Osoba sporz4dzaj qca protok6h

Edyta Dlugosz - Przewodnicz4ca
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